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P r o t o k ó ł   Nr XI/2015 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 13 listopada 2015r. 

XI nadzwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

- powitała radnych, sołtysów, Pana Wójta, Panią Skarbnik, nowo wybranego radnego Pana 

Jarosława Gajdę, zaproszonych gości Tadeusza Pietruckiego z CZG-12 oraz Pana Piotra 

Jacykowskiego wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sulęcinie  członka zarządu CZG-12 

i Dariusza Gondka Dyr. ZUK 

 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 13 radnych, nieobecnych 2 radnych, 

którzy usprawiedliwili swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Pani Przewodnicząca – zaproponowała wprowadzenie w miejsce punktu 2 nowego punktu,  

o treści: złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego Pana Jarosława Gajdę, a obecny 

punkt 2 i pozostałe przesunąć według kolejności, 

Pani Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej Krzysztofa 

Filipowicza o wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu radnemu. 

Pan Krzysztof Filipowicz odczytał treść protokołu z przeprowadzonych wyborów 

uzupełniających z dnia 08.11.2015r,. 

Zmianę porządku obrad, zaproponowaną przez Panią Przewodniczącą Radni przyjęli 

jednogłośnie  

12 głosami za. 

Radny Pan Jarosław Gajda nie brał udziału w głosowaniu do czasu złożenia ślubowania. 

/punkt 2./ 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 12 głosami za. 

 i przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Radnego Pana Jarosława Gajdę. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian statutu ,,Celowego Związku Gmin 

CZG-12” 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

       a/  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od  tego  

podatku  

            na 2016r.,             

        b/ określenia wysokości stawek  podatku od środków transportowych na 2016r. 

5. Zmiana uchwały budżetowej 2015r. – podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji            
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     społecznych z mieszkańcami gminy Krzeszyce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Krzeszyce z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

na 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia woli przystąpienia  

do stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania pn. ,,Kraina Szlaków Turystycznych” 

9. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

10. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie obrad. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała rotę ślubowania nowo wybranemu radnego 

Pan Radny Jarosław Gajda ślubował 

 

Pani Przewodnicząca złożyła życzenia i gratulacje z okazji wyboru na radnego. 

 

Protokoły z dwóch poprzednich sesji zostały przyjęte jednogłośnie  

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad 3 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o wypowiedz pana Tadeusz Pietruckiego. 

 

Pan Tadeusz Pietrucki podziękował za zaproszenie, opowiedział o pracach legislacyjnych nad 

nowym statutem CZG-12 oraz powodami jego powstania.  Opowiedział o planach związku.  

Następnie przedstawił zebranym na sesji prezentację multimedialną dotycząca działania 

związku CZG-12 i powstania instalacji RIPOK w Długoszynie. CZG-12 z dniem  09-11-2015 

stała się RIPOKIEM.  

 

Pan Piotr Jacykowski – ważna uwaga, delegatem  może być wójt i wybrany radny. 

 

Nie było pytań do Pana Tadeusza Pietruckiego. 

 

12. Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XI/54/2015 sprawie przyjęcia projektu 

zmian statutu ,,Celowego Związku Gmin CZG-12” 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Pan Tadeusz Pietrucki podziękował za przyjęcie nowego statutu CZG-12. 

 

Pan Wójt podziękował Panu Pietruckiemu za przybycie i wyjaśnienie dotyczące statutu  

i działania CZG-12 

 

Ad 4 

a/   
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Pan Wójt opowiedział o pracach nad stawkami podatków. Spadła inflacja i nie było 

konieczności ich podniesienia. Decyzja zapadła o podniesieniu stawek o około 3% w górę. 

Szanuję wolę radnych i przychylam się do niej.  

Pan Wiceprzewodniczący – przypomniał o opiniach dot. głosowania na komisji nad 

uchwałami. Zaopiniowano ją pozytywnie 9 głosami za 2 przeciw 1 wstrzymał się. 

 

Pani Skarbnik- te stawki wyrównają spadek dochodów  podatkowych. Zmienia się stawka 

podatku rolnego na niższą i ta zmiana  to wyrówna. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski – proszę wyjaśnić, które stawki są podniesione. Aby sołtysi 

wiedzieli co jest podniesione, a co nie i które nieruchomości są objęte podwyżką.  

 

Pani Skarbnik – odczytała uchwałę i porównała zmiany z poprzednią wersją uchwały i 

kolejno zmienione punkty.  

 

Nie było dalszych pytań i wniosków 

 

Pani Przewodnicząca  odczytała uchwałę XI/55/2015 w spawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości oraz zwolnień od  tego  podatku na 2016r. 

 

10 glosami za , 1 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

b/  

 

Pani Skarbnik - taka sama zasada jak przy podatku od nieruchomości. Stawki podniesiono  

o 3% 

Pan Wiceprzewodniczący -  na komisji przeszło, ale były dwa głosy sprzeciwu. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XI/56/2015 w sprawie określenia wysokości 

stawek  podatku od środków transportowych na 2016r 

 

11 glosami za , 1 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 5 

 

Pani Skarbnik – mam prośbę, aby w tym przypadku poprawić. Gdzie dodałam załączniki.  

To było moje przeoczenie w wyniku zwiększonego poboru wody, stawki musza być inne.  

Proszę o przyjęcie uchwały z tą poprawką.  

 

Nie było pytań do Pani Skarbnik. 

  

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XI/57/2015w spawie zmiany uchwały 

budżetowej 2015r. – podjęcie uchwały 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 
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Na komisji uchwałę zaopiniowano jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

 

Pani Zastępca Wójta -  wytłumaczyła powody powstania uchwały. Gdyż w przypadku 

podejmowania niektórych uchwał niezbędne są konsultacje. Ten program przedstawia 

podstawowe zasady,  

na których przeprowadzane są konsultacje społeczne, np. dotyczące transportu zbiorowego. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę XI/58/2015 w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Krzeszyce. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

 

Ad 7 

 

Pani Zastępca Wójta - należy określić program współpracy do konsultacji społecznych. Na 

jego podstawie podpisywane są umowy z organizacjami pożytku publicznego. Bez podjętej 

uchwały nie ma możliwości przekazywania pieniędzy dla tych organizacji. W budżecie na te 

działania zaplanowano 5000,00. Mogą o te pieniądze ubiegać się organizacje pożytku 

publicznego,  kluby sportowe.  

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński – co roku, ale nie zawsze. W miarę możliwości. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XI/59/2015 w sprawie Programu współpracy 

Gminy Krzeszyce z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2016 rok. 

 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad 8. 

 

Pani Zastępca Wójta w poprzednio przedstawicielem był Pan Grzegorz Zawadzki, ale ze 

względu na to, że już nie pracuje w urzędzie nie może być delegatem. Zgodnie z zasadami 

współpracy reprezentować gminę może tylko osoba delegowana. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XI/60/2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia do stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania pn. ,,Kraina 

Szlaków Turystycznych” 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością jednogłośnie 

 

 

Ad 9. 
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Pan Wójt poinformował o wyborze nowego Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury   

w Krzeszycach, którym została Pani Małgorzata Grancewicz.  

 

15 października spotkałem się z Panią Senator Helena Hatką, która uczestniczyła ze mną  

w spotkaniu z Dyrektorem Zespołu Edukacyjnego w Kołczynie Panią Beata Brzezińską.  

16 października przybył do Naszego urzędu Pan Marszałek Józef Zych wizytował 

nasza strefę inwestycyjną i okolicznych przedsiębiorców. 

Tego dnia spotkałem się również z radnymi Antonim Hajdajenko i Romanem 

Kruszakinem 

We wtorek 20 października w Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej 

w Gorzowie Wlkp. odbyła się mediacja z Dyrektorem sulęcińskiej Powiatowej Stacji 

Sanitarno-Epidemiologicznej w sprawie uruchomienia stołówki szkolnej w ZSS 

w Krzeszycach. 

W dniach 21-23.10.2015 r. odbył się Konwent Zrzeszenie Gmin Województwa Lubuskiego  

w Dźwirzynie, w którym uczestniczyła zastępczyni Pani Irena Szpulak.  

23 października spotkałem się z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad w Zielonej Górze Przemysławem Hamerą, w sprawie ogólnej sytuacji dróg  

w gminie. 

26 października wszyscy pracownicy Urzędu Gminy i Dyrektorzy jednostek 

podległych brali udział w szkoleniu dot. obronności kraju, prowadzonym przez Kierownik 

Oddziału Spraw Obronnych w Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim Artura Wójtowicza. 

28.10.2015 r. spotkałem się z Panią Poseł Elżbietą Rafalską. 

4 listopada spotkałem się z Radami Sołeckimi Marianek, Krępin, Krzeszyce  

i pracownikami Wojewódzkiego Biura Geodezji w Zielonej Górze w sprawie scalania 

gruntów i budowy nowych dróg, merytorycznie wspierali mnie pracownicy Pani Waraksa i 

Pan Witkowski. 

Pan Wójt – jeszcze raz przypomniał o problemach związanych z decyzją Powiatowej stacji 

epidemiologicznej w Sulęcinie i panu Krysiku. Powiadomił o decyzji dopuszczenia do użytku 

stołówki szkolnej 

Pan Kierownik Dariusz Gondek – odniósł się do sytuacji w Zielonej Górze gdzie, wykryto 

bakterię coli i wodę dopuszczono do użytku po przegotowaniu.  

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko – czy nie można powołać komisji, która odnajdzie źródła 

skażenia? 

Pan Radny Wiesław  Małaczynski – to nadaje się do prokuratury. 

Pan Kierownik Dariusz Gondek - sanepid w Sulęcinie celowo przedłuża, całą sytuację. 
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Pani Skarbnik – niestety trzeba się nimi jakoś dogadywać. 

Na przełomie października i listopada wraz z pracownikiem Janem Solińskim i 

Dyrektorem ZUK-u Panem Gondkiem odbyłem kilka spotkań z przedsiębiorcami 

zajmującymi się wywiertem studni. Po tych spotkaniach zostały wysłane zapytania ofertowe 

do 5 przedsiębiorców oraz ogłoszenie zostało umieszczone w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy. Na nasze zapytania przedsiębiorcy nie odpowiedzieli, po 

ogłoszeniu na BIP-e ofertę złożyło dwóch przedsiębiorców:  

1. Firma STUNIE Marzanna Szlachtycz z Międzyrzecza – 115 000,00 netto – 

141 050,00 brutto 

2. HYDROWIERT z Bełchatowa cena netto 150 000,00 - brutto 184 500,00,  

 

Pan Wójt podziękował rolnikom, którzy poszli na drogę sadową z Urzędem Marszałkowskim  

i wygrali sprawę związaną z nieudolnie wykonaną melioracją. 

5-6 listopada uczestniczyłem w III Polskim Kongresie Przedsiębiorczości. 

Pan Wójt przedstawił ofertę firmy która buduje biogazownie, budzą one dużo kontrowersji. 

Biogazownie budowane są obecnie w nowej technologii i 29.09.2015r.Gmina Krzeszyce 

otrzymała taką ofertę, którą Pan wójt po krótce przedstawił.  

 

Pan Radny Wiesław  Małaczynski – zostawmy szczegóły na komisję. 

 

Pani Przewodnicząca-  ile mamy czasu na decyzje w tej sprawie? 

 

Pan Radny Roman Kruszakin – dziki nas zrujnują. 

 

Pan Wójt – czy mam prowadzić rozmowy? 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski -  jakie są minusy biogazowni? 

 

Pan Radny Wiesław  Małaczynski -  przeanalizujemy to dokładnie  na komisji. 

 

Ad. 10 

 

Pan Radny Grzegorz Musztyfaga-  zwrócił uwagę na problem palcu przy ogrodowej, która 

jest notorycznie zaśmiecany. 

 

Pan Wójt – Dzielnicowany już dwukrotnie  namierzył tam przesiadujących. 

 

Pan Radny Grzegorz Musztyfaga  - może postawić tam kontener na odpady. 

 

Pan Radny Dawid Hendzel -  to nie są klienci monopolowego.  

 

Pan Wójt - na placu ,,Inki” codziennie ktoś sprząta. Monitoring jest na centrum, może trzeba 

przekierować kamery na 2 wiaty. 

 

Pan Radny Dawid Hendzel – nie raz tam interweniowaliśmy. 
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Pan Wójt – zgłosił się do mnie Pan Grzybowski, która organizuje zajęcia z tenis stołowego. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak- w Kołczynie już ten szkoli dzieci i z sukcesami. Czekamy na te 

obiecane 2.500,00. 

 

Pan Wójt - chcemy na ten cel pozyskać sponsorów. 

 

Pan Radny Wiesław  Małaczyński - na sali na te moment jest problem z miejscem, może 

przenieść zajęcia do Gok-u. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak -  wozimy dzieci z Kołczyna do Krzeszyc, zawsze można 

przewieźć dzieci do Kołczyna. 

 

Pan Wójt - na pokrycie kosztów dojazdu znajdą się środki 

 

Pan Radny Grzegorz Musztyfaga – poprosił o interwencje w sprawie placu. 

  

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XI sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 17.50. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

 


